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朝陽科技大學
099學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1801
	Course Number
	1801

	授課教師
	謝銘峰
	instructor
	HSIEH,MIN FENG

	中文課名
	建築設計(五)
	Course Name
	Architectural Design(V)

	開課單位
	建築系(四日)四A
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	5
	Credits
	5

	課程目標
	培養學生對於建築群類型的設計能力，以及對公共及商業等類型建築的尺度掌握，動線與機能安排，設計方法流程的訓練，敷地計畫的應用，細部處理等，使學生對中大型建築物（群）設計能有進一步的了解。
	Objectives
	This course is designed to connect the architectural design studies from sophomore to senior in a four-year university.  The contents of design projects cover from middle scale cases to large ones.  The aim is to explore students’ design abilities in depth to comprehend overall design process through site analyses, design concepts, and even urban design criteria.

	教材
	由各指導老師指定．建築設計資料集成,建築師雜誌,AR,AD等建築雜誌.
	Teaching Materials
	Depends on the course teachers direction, architecture journals,articles and pictures as examples of illustration

	成績評量方式
	平時成績(含快速設計)20％

第一次設計40％

第二次設計40％
	Grading
	Attendance 20%

First design project 40%

Second design project 40%



	教師網頁
	http://lms.ctl.cyut.edu.tw/1999024

	教學內容
	課程內容主要以各個學生之興趣及設計思維發展成設計計畫,於指導老師之輔助帶領下進而依據設計計畫完成設計.
	Syllabus
	The course, architecture design, aims at trainning students to develop their own design proposal and implement the design project under design tutors' supervsion.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

